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Nätverk för Samhällsbyggnadschefer 

Anteckningar 2022-12-09 

Göteborgsregionen, Anders Personsgatan 8, 9-12 

Anteckningar 

NÄRVARANDE SAMHÄLLSBYGGNADSCHEFER 

Anders Ohlsson, Öckerö  

Björn Marklund, Mölndal från del av punkt 1 

Emma Kjernald, Lerum 

Henrik Levin, Göteborg från del av punkt 1 

Jenny Perslow, Alingsås från del av punkt 1 

Karin Holmström, Lilla Edet 

Lovisa Eld, Kungsbacka 

Marie-Louise Bergqvist, Tjörn 

Marie Peterson, Göteborg  

Mattias Mossberg, Ale  

Per Wingqvist, Göteborg 

Sofia Hellberg, Partille 

Erik Gedeck, Länsstyrelsen (adj) 

 

EJ NÄRVARANDE SAMHÄLLSBYGGNADSCHEFER 

Alexander Danilovic, Göteborg 

Andreas Beutler, Öckerö 

Daniel Jerling, Stenungsund 

Anders Holm, Kungälv 

Louise Skålberg, Härryda 

ÖVRIGA 

Maria Sigroth, Göteborgsregionen 

Amie Ramstedt, Göteborgsregionen 

Pär Abrahamsson, Business Region Göteborg, punkt 6 

1. Incheckning  

Gruppen presenterar sig och hälsar extra välkommen till Erik Gedeck, chef 

samhällsbyggnadsenheten på Länsstyrelsen som kommer att vara adjungerad i 

gruppen.  

 

Därefter följer korta inspel från var och en av nätverksmedlemmarna kring vad 

som är på gång i respektive kommun med fokus på det som är av regionalt 

intresse.  

 

2. Sammanställning och reflektioner från föregående möte  
Maria Sigroth redovisar en sammanställning från samtalen om ”Meningen med 

föreningen” under lunch-lunchmötet 10-11 november. 
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• Relationen mellan nätverket och de rapporterande/underliggande 

nätverken bör förtydligas och eventuellt förändras. 

• Länsstyrelsen bör adjungeras in till nätverksmötena. 

• Nätverkets koppling till GR:s politiska beredningsgrupp för miljö och 

samhällsbyggnad kan stärkas under kommande mandatperiod. 

• Det finns i dagsläget små eller inga möjligheter att lägga tid mellan 

nätverksmötena. 

• Nätverksmötena är högt prioriterade. 

 

Därefter redogjorde Maria för en sammanfattning från samtalen den 10-11 

november om nätverkets roll i näringslivsfrågor 

• Vikten av gemensamma planeringsunderlag, en regional plan som 

synkar med de kommunala översiktsplanerna.  

• Regional kraftsamling gentemot den nationella nivån i syfte att stärka 

rollen som attraktiv region.  

• Aktivt agera för att skapa regionala markreserver för näringslivets 

behov.  

• Samverka för att skapa goda förutsättningar, t ex markförsörjning, 

infrastruktur, bostadsförsörjning och energiförsörjning.  

• Ta inspiration och lärdom av andra regioners framgångar.  

 

Samhällsbyggnadscheferna känner igen sig i sammanfattningarna och ställer 

sig bakom dem. 

 

3. Nätverkets fokusområde 2023 
 
Utifrån samtal på lunch-lunch föreslår Maria Sigroth att fokusområde för 2023 

blir följande:  

Under året 2023 ska nätverket aktivt bidra till arbetet med, och förankring av, 

”Regionala bilder” samt bidra in i en eventuell rådslagsprocess. 

 

Utifrån detta presenteras ett första förslag till årshjul 2023.  

 

Nätverket ställer sig bakom föreslaget fokusområden 2023. 

 

4. Regionala bilder och rådslag 
Maria Sigroth ger en nulägesbild över arbetet med regionala bilder och 

processen våren 2023. GR har tittat på tre olika befolkningsscenarier som 

grund för analyser i regionala bilder. Samhällsbyggnadscheferna föreslår att 

materialet kompletteras så att det även visar på en 20-årig utveckling tillbaka i 

tiden. 

5. Medskick till överlämnandehandlingen  

Vid föregående möte initierades frågan om inspel till 

överlämnandehandling från den avgående styrgruppen för miljö och 
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samhällsbyggnad till den tillträdande beredningsgruppen. Nätverket 

ges möjlighet att göra medskick till avdelningschef Maria Sigroth 

som kommer att skriva förslag till överlämnandehandling. Nätverket 

gör följande inspel; 

 

• Vikten av att driva arbetet vidare med Göteborgsbenchen 

• Vikten av gemensam finansiering av regionala behov 

 
6. Mark för näringslivet 

 

Björn Marklund och Karin Holmström rapporterar från dialog med 

BRG:s nätverk för näringslivsansvariga. Bl.a. blev det tydligt att 

näringslivschefer och samhällsbyggnadschefer lägger lite olika i vad 

infrastruktur innefattar där det för samhällsbyggnadschefer handlar 

mycket om järnväg, vägar etc medan näringslivet pratar mycket om 

annan typ av infrastruktur i form av t.ex. bredband. Det blev även tydligt 

att det finns behov av att tydliggöra ”vägen in” i kommunen för 

markfrågor kopplat till näringslivsetableringar. 
Därefter redogör Pär Abrahamsson, BRG för det regionala markbehovet 

där efterfrågan på mark för logistik är hög i förhållande till utbud där 

det finns behov av ett regionalt perspektiv och samarbete. 

 

GR har sedan tidigare gjort en bild över verksamhetsmark i översikts- 

och detaljplaner som går att hitta i GR:s kommungemensamma 

karttjänst (goteborgsregionen.se)  

 

Diskussion följer om hur arbetet kan drivas vidare. Störst potential ses i 

mellankommunalt arbete eller arbete i stråk. Pär Abrahamsson, BRG 

återkommer till nätverket så snart som möjligt med en tydligare 

behovsbild av det strikt regionala markbehovet och dess 

efterfrågekriterier. 

7. Nästa möte  

Den 3 februari är nätverket inbjudna till Swedavias årliga event ”Take-off” på 

Landvetter flygplats, se särskild inbjudan. Notera att varje person behöver 

anmäla sig själv via sin personliga inbjudan från Swedavia. 

 

Nästa ordinarie nätverksmöte hålls 3 mars 

 

Notera även extramötet med GR:s nya politiska beredningsgrupp torsdag 13/4. 

Vid tangenterna// Amie Ramstedt 

 


